
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община. 

Относно: Обществени консултации по Наредба за изменение и допълнение на Наредба 

за прием на деца в общинските детски градини и в подготвителните групи в 

общинските училища на територията на Столична община, приета от Столичен 

общински съвет с Решение № 82 по Протокол № 48 от 22.02.2018 г., изм. и доп. 

(отстраняване на техническа грешка) – Решение № 270 по Протокол № 52 от 26.04.2018 

г., изм. и доп. – Решение № 510 по Протокол № 58 от 26.07.2018 г.   

 

Уважаеми г-н Чобанов, 

 Бих искала да изразя мнението си след проведеното обществено обсъждане за прием 

на деца в общински детски градини и в подготвителни групи в общинските училища на 

Столична община.  

 

1.Подкрепям критерий за постоянен адрес да носи 2т - когато той е направен най-

малко 6 месеца преди класирането за СДЯ/ДГ/ПГУ в училище.  
 

2.Подкрепям деца с ХЗ да влизат само с ТЕЛК/НЕЛК - като той да е не по-малко 

от 50%. Да се приемат до 2 деца в група.  
 

3.Подкрепям децата, които участват в квотата за хронични заболявания - да 

участват единствено и само в тази квота.  
 

 

Благодаря за вниманието. 

 

С уважение: Евгения Димитрова 
 


